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BR.0012.7.2.2017 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i  Sportu Rady Miejskiej w Kole, które odbyło się 

w dniu 27.03.2017 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczyła Izabela 

Nuszkiewicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

W posiedzeniu udział wzięło 6 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych 

obrad 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, powitała zaproszonych gości i członków Komisji. 

Tematem posiedzenia była: 

1. Informacja Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Kole o realizacji akcji zimowego 

wypoczynku dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych, jednostkach kultury oraz 

jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło. 

2. Analiza projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których Gmina 

Miejska Koło jest organem prowadzącym, ustalenia liczby punktów za każde z tych kryteriów 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

3. Analiza projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miejską Koło na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby 

punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

4. Wypracowanie opinii w sprawie przyznania nagród i wyróżnień za szczególne osiągnięcia 

sportowe w roku 2016. 

 

Przewodnicząca Izabela Nuszkiewicz wprowadziła do porządku posiedzenia projekt 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, jako pkt 4. 

Propozycja przyjęta została jednogłośnie. 

 

Ad. 1 Informacja Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Kole o realizacji akcji 

zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych, jednostkach kultury 

oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło przedstawiła pani Katarzyna 

Michalak Naczelnik Wydz. Oświaty. Kolskie placówki oświatowe, jednostki kultury i sportu 

w czasie trwania ferii zimowych (do 30 stycznia do 10 lutego) organizowały zajęcia dla dzieci 

i młodzieży. W placówkach oświatowych zajęcia odbywały się w pierwszym tygodniu ferii, 

natomiast w pozostałych jednostkach prze cały okres trwania ferii. Opiekę nad uczestnikami 

sprawowali przygotowani pracownicy kulturalno –oświatowi oraz kadra pedagogiczna, która 

otrzymała wynagrodzenie za godzinę zajęć dla jednej osoby 38,00 zł., co stanowiło kwotę 

12.263,00 zł. 
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Radna Izabele Nuszkiewicz zapytała, czy liczba uczestników w feriach zimowych jest 

taka sama jak w przerwie wakacyjnej. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że wszystkie placówki starają się rozszerzać swoją ofertę 

zajęć, pokaźna liczba uczestników jest w okresie ferii gdyż w czasie wakacji dzieci 

wyjeżdżają na obozy, kolonie czy też spędzają czas wolny z rodzicami. 

Radny Ryszard Borysiewicz zauważył, że brak jest informacji o działaniach Powiatowego 

Klubu Młodzieżowego LOK „Kolska Starówka”, który ma bogaty program na okres ferii dla 

dzieci i młodzieży. 

Pani Naczelnik zgodziła się z tą uwagą i zapewniła o zamieszczeniu w kolejnym 

sprawozdaniu pełnej oferty Klubu LOK. 

Na tym dyskusję zakończono, informacja przyjęta przez aklamację. 

 

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których Gmina 

Miejska Koło jest organem prowadzącym, ustalenia liczby punktów za każde z tych kryteriów 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia przedstawiła pani Katarzyna Michalak 

Naczelnik Wydz. Oświaty. Z uwagi na zmiany zapisu art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy o 

samorządzie gminnym oraz art.133 ust. 2 i 3 w myśl przepisów Prawo oświatowe. Do klas 

pierwszych szkół podstawowych przyjmowane są dzieci zamieszkałe w granicach obwodów 

na podstawie zgłoszenia rodzica. Określa się kryteria w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych, punktacje za każde z tych kryteriów oraz dokumenty 

niezbędne do ich potwierdzenia. Kandydatów do klas pierwszych zamieszkałych poza 

obwodem danej szkoły przyjmuje się w drodze postępowania rekrutacyjnego uwzględniające 

kryteria takie jak: do podanej szkoły uczęszcza rodzeństwo – pkt 5, dziecko uczęszczało do 

przedszkola w obwodzie szkoły – pkt 5, szkoła jest na trasie dojazdu do pracy rodzica – pkt 5, 

droga do szkoły jest krótsza niż do szkoły obwodowej – pkt 3 lub w obwodzie szkoły 

zamieszkują krewni dziecka – pkt 4. Uchwała zawiera załącznik „Oświadczenie”, który 

należy wypełnić w w/w przypadku. 

 Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała do kiedy trwa rekrutacja. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że ustawodawca określił termin do 15 kwietnia co jest nie 

do końca możliwe. Dyrektorzy powinni wykonać do 10 kwietnia ramowe plany (tak zwane 

siatki), po czym Związki Zawodowe mają 10 dni na akceptację, a do 21 kwietnia dyrektorzy 

muszą przekazać do Kuratorium pełną dokumentację, by ta zatwierdziła. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, czy już wiadomo ile jest dzieci objęte obowiązkiem 

szkolnym i ile będzie utworzonych klas. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że z informacji od podległych placówek wynika, iż w 

Szkole Podstawowej Nr 1 będą 4 klasy, Zespół Szkół Nr 1 będą 3 klasy, Zespół Szkół Nr 2 

będą 2 lub 3 klasy, Szkoła Podstawowa Nr 3 będą 3 klasy, a w Szkole Podstawowej Nr 4 

będzie 1 klasa. 

Na tym dyskusję zakończono. 
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Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miejską Koło na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby 

punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

przedstawiła pani Katarzyna Michalak Naczelnik Wydz. Oświaty. Podobna sytuacja jak w 

wyżej omówionym projekcie uchwały, zgodnie ze zmianą zapisów ustawy o samorządzie 

gminnym i art.131 ust. 4 i 6 Prawo oświatowe, podjęcie uchwały jest konieczne. Zawarte w 

uchwale są kryteria wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli, tj.: pracujący oboje rodzice – pkt 10, jeden pracujący rodzic pkt 5, liczba godzin 

pobytu dziecka w przedszkolu – 6 godz. 1 pkt, 7godz. 2 pkt, 8 godz. 3 pkt, 9 godz. 4 pkt i 10 

godz. 5 pkt, kolejnym punktowanym kryterium jest uczęszczające do tego przedszkola 

rodzeństwo pkt 6. Uchwała zawiera załączniki w postaci dokumentów, które rodzic musi 

przedłożyć ubiegając się o miejsce w placówce. Aby zmniejszyć niepokój rodziców dot. 

przyjęcia dziecka do przedszkola i nie czekając do 15 kwietnia, po podpisaniu w dniu 16 

marca rozporządzenie w sprawie przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego, wyraziła 

zgodę na wcześniejsze składanie dokumentów rekrutacyjnych. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, czy już wiadomo ile dzieci nie znajdzie miejsca w 

przedszkolu. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że na obecną chwilę nie posiada takich danych, gdyż 

jeszcze trwa procedura rekrutacji, a po niej nastąpi postępowanie uzupełniające, kolejnym 

krokiem jest weryfikacja wniosków przez komisję, podanie do publicznej wiadomości, 

potwierdzenie przyjęcia dziecka przez rodzica i podanie do publicznej wiadomości przez 

komisję rekrutacyjną i wówczas będziemy znali ostateczną listę dzieci przyjętych do 

przedszkoli i wszystkie niewiadome. 

Dyskusja w tym punkcie posiedzenia zakończyła się. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego przedstawiła pani Katarzyna Michalak Naczelnik Wydz. Oświaty. 

Podjęta w dniu 29 marca 2017 roku intencyjna uchwała w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, została przyjęta i pozytywnie 

zaopiniowana przez Wielkopolskiego Kuratora Oświaty w Poznaniu, czego wynikiem jest 

przedstawienie niniejszej uchwały. Dostosowanie sieci szkół do nowego ustroju szkolnego 

może odbywać się w różnorakiej formie, tj. może to być włączenie czy przekształcenie. W 

przypadku kolskich szkół jest tylko jedno samodzielne Gimnazjum, które włączone zostanie 

do Szkoły Podstawowej Nr 1. Z dniem 1 września 2017 roku wygaśnie to Gimnazjum, 

natomiast z dniem 1 września powstanie Szkoła Podstawowa Nr 1 z oddziałami 

Gimnazjalnymi. 

Radna Halina Musiałek poprosiła o wyjaśnienie, w jaki sposób rozwiązana będzie 

sytuacja w Szkole Podstawowej Nr 3 gdzie mieści się tylko podstawówka i brak w niej jest 

nauczycieli od geografii czy fizyki. 
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Pani Naczelnik wyjaśniła, że Kuratorium stworzyło „bank godzin”, z którego mogą 

korzystać nauczyciele nie mający pełnego etatu i wówczas mogą otrzymać godziny w innych 

szkołach gdzie nie ma nauczycieli uczących podane przedmioty. W myśl tego co mówi 

Kuratorium, nauczyciel może otrzymać nadgodziny wynikające z ramowego planu nauczania, 

czyli nauczyciel uczy w czterech klasach np. jęz. polskiego, a jest jego pięć godzin w 

tygodniu to ma dwadzieścia godzin (czyli dwie nadgodziny) i uczyć nie może, czyli te 

nadgodziny należy uciąć. 

Radny Mariusz Hanefeld wywnioskował, że w myśl zasad opracowanych przez 

Kuratorium nauczyciel nie może mieć nadgodzin. 

Radna Halina Musiałek zapytała, o sytuację bibliotek szkolnych w myśl nowej reformy 

oświatowej. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, pani Minister zaleciła, aby od tego roku w bibliotece i na 

świetlicy pracował nauczyciel na całym etacie, a nie jak było dotychczas, że te etaty były 

dzielone, co było ze szkodą dla uczniów.                         

  

Ad. 5 Przewodnicząca Izabela Nuszkiewicz przypomniała, że 28 listopada 2012 roku 

podjęta była uchwała Nr XXVII/238/2012 w sprawie nagród i wyróżnień dla osób fizycznych 

za osiągnięte wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie 

zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. Zgodnie z w/w uchwałą wnioski 

składane są do dnia 15 stycznia roku następnego po roku, w którym wynik sportowy został 

osiągnięty. Nagrody przyznaje Burmistrz Miasta Koła, po uprzednim zapoznaniu się z opinią 

komisji merytorycznej. Przewodnicząca poinformowała, że pula środków finansowych 

została zwiększona do 12.000,00 zł. i zabezpieczona na ten cel w budżecie Miasta. Do Urzędu 

wpłynęły wnioski (stanowią załącznik do protokołu): 

dla osób fizycznych, które osiągnęły wysokie wyniki sportowe: 

 Aleksandra Kubiak, 

 Jakub Laskowski, 

 Joanna Janiak, 

 Arkadiusz Wojewoda, 

 Tomasz Brett, 

 Marta Zygmunt, 

 Paulina Bohater, 

 Martyna Tyl, 

 Joanna Sołtysiak, 

oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników: 

 Dariusz Kasprzak, 

 Mirosław Bobrowski, 

 Krzysztof Wojewoda, 

 Tomasz Brett. 
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Przewodnicząca Izabela Nuszkiewicz przypomniała również, że przy opiniowaniu 

wniosków w roku ubiegłym Komisja proponowała zmiany w regulaminie, które nie zostały 

uwzględnione. 

Radna Halina Musiałek zaproponowała zmianę do regulaminu, aby osoby ubiegające się o 

przyznanie nagrody to były osoby występujące w barwach Koła i na liście startowej był 

wpisany zawodnik, który reprezentuje miasto Koło, a także dołączony do wniosku protokół z 

odbytych zawodów. Uważa, że takie kryterium winno być ujęte w regulaminie, gdyż 

nagradzane winny być  osoby promujące nasze Miasto. Radna jest przekonana, że przy ocenie 

każdego wniosku należałoby kierować się następującymi kryteriami: 

1. Mistrzostwa Świata, 

2. Mistrzostwa Europy, 

3. Mistrzostwa Polski, 

a w następnej kolejności osiągnięte puchary, gdyż one składają się z wielu imprez. 

Według postawionych przez siebie kryteriów przedstawiła kolejność nagrodzonych osób: 

1. Aleksandra Kubiak, ponieważ ma wszelkie możliwe osiągnięte tytuły, 

2. Paulina Bohater, 

3. Joanna Sołtysiak, 

4. Joanna Janiak, 

a jeśli chodzi o trenerów to tylko pan Krzysztof Wojewoda. 

Radny Janusz Miłowski zaproponował swoje typy osób do przyznania nagród, są to: 

1. Aleksandra Kubiak, 

2. Jakub Laskowski, 

3. Marta Zygmunt. 

Radna Izabela Nuszkiewicz poprosiła panią Edytę Fabisiak Naczelnik Wydziału Spraw 

Społecznych o przypomnienie górnej kwoty przyznanej nagrody. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że maksymalną kwotą w przyznaniu nagrody dla 

zawodników jak i trenerów jest 3.000,00 zł. lub 4.000,00 zł. gdy zawodnik czy trener zajęli 

wysoki wynik w dwóch, trzech lub więcej startach, zawodach. 

Po burzliwej dyskusji członkowie Komisji zdecydowali przyznać następujące nagrody 

dla: 

trenera prowadzącego szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 

 Wojewoda Krzysztof – Kolski Klub Sportów Walki Oyama Karate – 3.000,00 zł. 

 Brett Tomasz – Międzyszkolny Ludowy Uczniowski Klub Startowy TRIATHLON – 

500,00 zł. 

dla osób fizycznych za osiągnięte wsokie wyniki sportowe 

 Kubiak Aleksandra – KS COPACABANA Konin, dyscyplina Boks – 3.000,00 zł. 

 Sołtysiak Joanna – Międzyszkolny Ludowy Uczniowski Klub Sportowy 

TRIATHLON, dyscyplina Triathlon – 2.000,00 zł. 

 Wojewoda Arkadiusz – Kolski Klub Sportów Walki, dyscyplina Oyama Karate – 

1.000,00 zł. 



6 

 

 Brett Tomasz – Międzyszkolny Ludowy Uczniowski Klub Sportowy TRIATHLON, 

dyscyplina Triathlon – 1.000,00 zł. 

 Janiak Joanna – Kolski Klub Sportów Walki, dyscyplina Oyama Karate – 1.000,00 zł. 

 Laskowski Jakub – Konińskie Ludowe Towarzystwo Cyklistów, dyscyplina 

Kolarstwo – 500,00 zł. 

Komisja stwierdziła, że wszystkie złożone wnioski są poprawne pod względem 

formalnym i jednogłośnie przy 6 głosach „za” wydała pozytywną opinię o przyznaniu 

nagród. 

 

Opinie do omówionych projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których Gmina 

Miejska Koło jest organem prowadzącym, ustalenia liczby punktów za każde z tych 

kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia -  Komisja opiniuje 

jednogłośnie pozytywnie 6 głosów za. 

2. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miejską Koło na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby punktów za 

każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia - Komisja 

opiniuje jednogłośnie pozytywnie 6 głosów za.  

3. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego - Komisja opiniuje jednogłośnie pozytywnie 6 głosów za. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodnicząca  

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

 

                 /Izabela Nuszkiewicz/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady  


